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Abstract (en)
The material machining machine has a machine base frame (10), at which a cutting tool is arranged. A buzz saw blade (20) is supported by a
bearing unit in a rotating manner. A transverse table is provided with a horizontally lying workpiece support surface. A telescope pivot arm (60)
supports the transverse table and is connected with the machine base frame at an inner end (61a) of telescope pivot arm. An outer end (62b) of the
telescope pivot arm is fixed at the transverse table in a linear manner. An independent claim is included for a telescope pivot arm arrangement for a
material machining machine.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Materialbearbeitungsmaschine, umfassend ein Maschinengrundgestell (10), an dem ein Bearbeitungswerkzeug (20)
angeordnet ist, das in einer Schnittebene angeordnet ist und eine Schnittrichtung (S) definiert, einen Quertisch (40) mit einer horizontal liegenden
Werkstückauflagefläche, der in Schnittrichtung beweglich ist relativ zum Schnittwerkzeug und einen den Quertisch abstützenden Teleskop-
Schwenkarm (60), der an einem inneren Ende (61a) des Teleskopschwenkarms schwenkbar mit dem Maschinengrundgestell verbunden ist und an
einem äußeren Ende (62b) des Teleskopschwenkarmes am Quertisch befestigt ist.
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